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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
21/09/2023 19:30h – EVC  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Johan Van Riet, Paul Lagae  

Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Denis Van Bever, Pascal Schmets 
o Commissies/commissions: Michel Loppe, Arturo di Giacomo (via TEAMS), Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/Excusé: 
o Jean-Paul De Buysscher (volmacht aan Johan Van Riet), Claude Kriescher (procuration à Pascal 

Schmets), Dominique Reterre (procuration à Denis Van Bever) 
 

 

COMMISSIES 
 

1. MNC 
 

1.1. Michel meldt dat de MNC afgelopen dinsdag 
19/09 vergaderde. Het verslag wordt nu vertaald 
en zal ter beschikking gesteld worden. 

1.2. VolleyAdmin2 blijkt nog steeds problemen te 
geven in de uitwisseling van gegevens zoals 
bvb. adres- en naamsveranderingen van FVWB-
clubs niet automatisch aan te passen, waardoor 
sommige clubs geen info meer doorkrijgen.  
 

1.3. In de denkpiste naar een opvolger voor 
VolleyAdmin2 vraagt Paul zich af in hoeverre 
FedInside daarvoor niet als basis kan dienen. De 
leden zijn het eens dat één overkoepelend 
systeem nodig is voor het gehele Belgische 
volleybal maar enkele clubs hebben al te kennen 
gegeven moeilijkheden te zullen hebben als dat 
systeem eentalig Engels zou zijn.  Het gebruik 
van meerdere talen daarentegen zal de kostprijs 
van het nieuwe systeem enkel de hoogte in 
jagen. 
Johan vraagt tijdens de meeting na hoelang 
VolleyAdmin2 nog ondersteund wordt. Guy 
merkt op dat indien dit zou lopen tot einde 
seizoen 2023-24 er zeer dringend werk moet 
gemaakt worden van een opvolger voor 
VolleyAdmin, bij voorkeur een oplossing die 
zowel kan gebruikt worden door FVWB als door 
Volley Vlaanderen.  
Guy en Geert legden contact tijdens het congres 
in Brussel met de zaakvoerder van ITECH28 
(bedrijf van de IT-verantwoordelijke van CEV). 
Dit bedrijf levert softwarediensten voor 
ondermeer de sportwereld. Bedrijf is gevestigd in 
GH Luxemburg, zaakvoerder is perfect tweetalig 
NL/FR. Een eerste ontmoeting wordt gepland 
met deze man die een hulp kan betekenen in de 
zoektocht naar een opvolger voor VolleyAdmin 
en Fedinside. 

1.4. De RvB kent Tchalou tot het einde van dit 
seizoen 2023-2024 een uitzondering toe op het 
homologatiecriterium met betrekking tot de 

 

COMMISSIONS 
 
1.  MNC 
 
1.1. Michel indique que la MNC s'est réunie mardi 

dernier, le 19 septembre. Le rapport est en cours 
de traduction et sera disponible. 

1.2. VolleyAdmin2 semble toujours poser des 
problèmes dans l'échange de données, par 
exemple les changements d'adresse et de nom 
des clubs FVWB ne sont pas automatiquement 
mis à jour, de sorte que certains clubs ne 
reçoivent plus d'informations.  

1.3. En réfléchissant à un successeur de 
VolleyAdmin2, Paul se demande dans quelle 
mesure FedInside ne pourrait pas servir de base. 
Les membres sont  d’accord pour dire qu'il faut 
un système parapluie pour l'ensemble du volley-
ball belge mais certains clubs ont déjà exprimé 
des réticences si ce système sera monolingue 
anglais.  D'autre part, l'utilisation de plusieurs 
langues ne fera qu'augmenter le coût du 
nouveau système. 

 
Johan s’informe pendant la réunion combien de 
temps VolleyAdmin2 sera encore supporté. Guy 
fait remarquer que si cela devait durer jusqu'à la 
fin de la saison 2023-24, un successeur à 
VolleyAdmin devrait être développé de toute 
urgence, de préférence une solution qui puisse 
être utilisée à la fois par la FVWB et par Volley 
Vlaanderen.  
Guy et Geert ont pris contact pendant le congrès 
à Bruxelles avec le directeur d'ITECH28 (société 
du directeur informatique de la CEV). Cette 
société fournit des services logiciels pour le 
monde du sport, entre autres. La société est 
située au GD Luxembourg, le gérant est 
parfaitement bilingue NL/FR. Une première 
rencontre est prévue avec cet homme qui 
pourrait être une aide dans la recherche d'un 
successeur à VolleyAdmin et Fedinside. 

1.4. Le CA accorde à Tchalou une dérogation au 
critère d'homologation concernant la luminosité 
jusqu'à la fin de cette saison 2023-2024. Leur 
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lichtsterkte. Hun zaal heeft 650 lux ipv de 
vereiste 750 lux 

1.5. Leo meldt problemen met de agenda van de 
achtste finales van de beker (28/29 oktober). 
Ploegen uit NAT1 hebben dat week-end zowel 
een beker- als een competitiematch. 
Bekerwedstrijden hebben voorrang en worden 
niet uitgesteld. Als een club er niet in slaagt om 
de twee matchen af te werken dient de 
competitiematch verplaatst te worden. MNC zal 
een rondschrijven richten naar de clubs met de 
vraag zich zo welwillend mogelijk op te stellen.  
 

1.6. Een artikel uit het nationale competitiereglement 
in verband met deelname bij laattijdige 
aanwezigheid is om onduidelijke redenen 
verdwenen uit de tekst. MNC zal een erratum 
publiceren en het artikel terug invoeren. Van 
deze publicatie wordt gebruik gemaakt om ook 
een vroegere beslissing van de RvB (van 
18/08/2022) in verband met de wisselbordjes 
nogmaals onder de aandacht te brengen. Deze 
wisselbordjes worden reeds sinds 2022 niet 
meer gebruikt in de nationale competities. 
. 

2. LIGD 
 

2.1.  De LIGD heeft beslist om onder de naam 
‘League Cup’ een wedstrijd te organiseren 
tussen de leider van de competitie en de 
bekerwinnaar van vorig seizoen. De plaats van 
de wedstrijd tussen Asterix en VDK Gent werd 
bij loting bepaald. De wedstrijd heeft plaats op 1 
oktober om 15u30 in Beveren.  
De LIGD vraagt om nog meer betrokken te 
worden bij de opzet en organisatie van de 
kalenders 2024-25. 

 
3. NSC 

 
3.1. Het Video-Challenge project van NSC vordert 

goed. BEVO Roeselare zal het niet gebruiken, 
maar VDK-Gent, Charleroi en Tchalou zijn wel 
mee. Bij de LIGH worden de wedstrijden met 
videochallenge gespeeld, voor zover de clubs 
er over beschikken (Roeselare, Maaseik, Aalst 
& Gent).  

3.2. De LIGD zal een lijst opstellen van matchen die 
op TV komen (want die krijgen door NSC 
lijnrechters toegewezen). Deze matchen 
worden vermoedelijk enkel tijdens de 
terugronde gepland. Nog te bevestigen door de 
Liga Dames. 

3.3. Vriendschappelijke matchen zijn een goede 
gelegenheid voor de NSC om SRs te vormen.  
Clubs zijn echter niet verplicht om een 
toelatingsaanvraag voor zo’n wedstrijd in te 
dienen – en laten dat wel eens achterwege om 
geld te besparen. Aan een officiële aanvraag 
zijn inderdaad kosten verbonden, maar de 
scheidsrechter is dan ook verzekerd. 

salle a une luminosité de 650 lux au lieu des 750 
lux requis 

1.5. Leo signale des problèmes avec le calendrier des 
huitièmes de finale de la coupe (28/29 octobre). 
Les équipes du NAT1 ont à la fois un match de 
coupe et un match de championnat ce week-end-
là. Les matchs de coupe sont prioritaires et ne 
seront pas reportés. Si un club ne parvient pas à 
jouer les deux matches, le match de 
championnat doit être reprogrammé. La MNC 
enverra une lettre circulaire aux clubs pour leur 
demander d'être aussi compréhensifs que 
possible.  

1.6. Un article du règlement de la compétition 
nationale relatif à la participation en cas 
d’arrivée tardive a disparu du texte du 
règlement pour des raisons obscures. La MNC 
publiera un erratum et réintroduira l'article. 
Cette publication sera également l'occasion 
d'attirer à nouveau l'attention sur une décision 
antérieure du CA (datée du 18/08/2022) 
concernant les plaquettes de remplacement. 
Ces plaquettes ne sont déjà plus utilisées dans 
les compétitions nationales depuis 2022.  

 
2. LIGD 
 
2.1.  La LIGD a décidé d'organiser un match entre le 

leader du championnat et le vainqueur de la 
coupe de la saison dernière sous le nom de 
"League Cup". Le lieu du match entre Asterix et 
le VDK Gent a été déterminé par tirage au sort. 
Le match aura lieu le 1er octobre à 15h30 à 
Beveren.  
La LIGD demande à être davantage impliquée 
dans la conception et l'organisation des 
calendriers 2024-25.   

 
3    CNA 
 
3.1. Le projet Video-Challenge de la CNA progresse 

bien. Le club BEVO Roeselare ne l'utilisera pas, 
mais le VDK-Gent, Charleroi et Tchalou sont 
d'accord. Les matchs de la LIGH se dérouleront 
avec Video-Challenge, pour autant que les 
clubs en disposent (Roulers, Maaseik, Alost et 
Gand).  

3.2. La LIGD établira une liste des matches qui 
seront télévisés (car la CNA leur attribuera des 
juges de ligne). Ces matches ne seront 
vraisemblablement programmés que lors du 
tour retour. A confirmer par la Ligue Dames. 

 
3.3. Les matches amicaux sont une bonne occasion 

pour la CNA de former des arbitres.  Cependant, 
les clubs ne sont pas obligés de soumettre une 
demande d'admission pour un tel match - et 
omettent parfois de le faire pour économiser de 
l'argent. Une demande officielle a en effet un 
coût, mais l'arbitre est alors également assuré. 
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3.4. Arturo evalueert het voorbije EK in België als 
zeer positief en een hoogstaande organisatie, 
maar betreurt de daaropvolgende commotie 
welke ontstaan is na de beslissingen van Volley 
Vlaanderen om een einde te maken aan de 
samenwerking met Geert Dedobbeleer en zijn 
bedrijf. Dit heeft ook impact op de uitstraling 
van Volley Belgium binnen CEV. 

3.5. De aankoop van nieuwe polo’s met het LOTTO-
logo is in het water gevallen omdat niet 
geweten is wie het allemaal gaat betalen. 
Arturo herhaalt dat men niet van alle SRs kan 
eisen dat ze 45 EUR ophoesten telkens er een 
andere sponsor opduikt.  Als de LIGH absoluut 
wil dat alle SRs een Lotto-polo dragen dan 
moet de liga’s dit betalen.  Arturo zal nogmaals 
Marie (LIGH) contacteren. 

3.6. Op de voorbije ‘algemene vergadering’ van SRs 
in Elewijt presenteerde de NSC ‘guidelines’ met 
het oog op uniformiteit in het leiden van 
wedstrijden. Omdat er in het competitie 
reglement niet expliciet naar verwezen wordt is 
er bij de SRs twijfel over het gebruik de 
wisselbordjes. De RvB verwijst naar haar 
eerdere beslissingen terzake (zie ook punt 1.5. 
hierboven).  

3.7. Arturo presenteert een overzichtstabel met o.a. 
de kosten van de officials.  De kost voor de 
waarnemers moet nog toegevoegd worden.  De 
RvB stelt aan de vleugels voor deze vergoeding 
gelijk te trekken tussen de waarnemers voor 
niveau1-2 en die voor niveau 3-4 (30 EUR).  

 
 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 
1.1. Een subsidie van 65850 € werd toegekend door 

de Nationale Loterij voor het project officials en 
fair play. Deze subsidie wordt verdeeld -geheel 
conform de reeds eerder vastgelegde 
verdeelsleutel- over Volley Vlaanderen (75%) en 
FVWB (25%). 
 

2 Varia 
2.1. De situatie die ontstond in Volley Vlaanderen na 

de mededeling van de stopzetting van de 
samenwerking met de persoon en de 
vennootschap van algemeen directeur Geert De 
Dobbeleer brengt heel wat teweeg in het 
volleyballandschap. Niet alleen in volleyballend 
Vlaanderen maar zeker ook bij de stakeholders 
Nationale Loterij, Ethias, CEV, bij Volley Belgium 
en FVWB.  
 
De recentste perspublicaties en -lekken zijn 
zeker niet bevorderlijk voor het volleybal. Paul en 
Johan uiten hun ongenoegen over het artikel dat 
Guy op 21/09 aan Het Laatste Nieuws toestond. 
Guy repliceert dat de eenzijdige beslissing 
binnen Volley Vlaanderen nooit vooraf besproken 

3.4. Arturo évalue le dernier Championnat d'Europe 
en Belgique comme très positif et comme une 
organisation de grande qualité, mais il regrette 
l'agitation qui a suivi la décision de Volley 
Vlaanderen de mettre fin à la collaboration avec 
Geert Dedobbeleer et sa société. Cela a 
également un impact sur l'image de Volley 
Belgium au sein de la CEV. 

3.5. L'achat de nouveaux polos avec le logo LOTTO 
est tombé à l'eau parce qu'on ne sait pas qui va 
payer. Arturo rappelle qu'on ne peut pas exiger 
de tous les arbitres qu'ils déboursent 45 EUR 
chaque fois qu'un autre sponsor apparaît.  Si la 
LIGH veut absolument que tous les arbitres 
portent un polo Lotto, alors les ligues doivent le 
payer.  Arturo reprendra contact avec Marie 
(LIGH). 

3.6. Lors de la dernière "assemblée générale" des 
arbitres à Elewijt, la CNA a présenté des "lignes 
directrices" visant à uniformiser la direction des 
compétitions. Comme les plaquettes ne sont 
pas explicitement mentionnées dans le 
règlement de la compétition, les arbitres ont des 
doutes quant à leur utilisation. Le CA rappelle 
ses décisions antérieures en la matière (voir 
également le point 1.5. ci-dessus).  

3.7. Arturo présente un tableau récapitulatif incluant 
le coût des officiels.  Le coût des visionneurs 
doit encore être ajouté.  Le CA propose aux 
ailes d’harmoniser ce coût entre les visionneurs 
des niveaux 1-2 et ceux des niveaux 3-4 (30 
EUR).  
 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 
1.1. Un subside de 65850 € a été octroyé par la 

Loterie Nationale pour le projet "officiels et 
fair-play". Ce subside sera réparti - 
entièrement selon la clé de répartition établie 
précédemment - entre Volley Vlaanderen 
(75%) et FVWB (25%). 

 
2       Divers 
2.1. La situation qui s'est créée chez Volley 

Vlaanderen après l'annonce de la fin de la 
collaboration avec la personne et l'entreprise du 
directeur général Geert De Dobbeleer fait 
beaucoup de bruit dans le paysage du volley-
ball. Non seulement dans la Flandre joueuse de 
volley-ball, mais certainement aussi avec les 
parties prenantes Nationale Loterij, Ethias, 
CEV, chez Volley Belgium et FVWB.  

 
Les dernières publications et fuites dans la 
presse ne sont certainement pas favorables au 
volley-ball. Paul et Johan expriment leur 
mécontentement par rapport à l'article que Guy a 
publié dans Het Laatste Nieuws le 21/09. Guy 
réplique que la décision unilatérale au sein de 
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werd binnen de Belgische volleybalfederatie en 
dat er ook geen enkele proactieve inschatting 
gemaakt werd van de te verwachten gevolgen 
van dit soort beslissingen. Dit had zeker 
geholpen om aan een beperking te werken van 
de nefaste gevolgen van deze beslissing. 
 
Op de vraag van Pascal om duiding over de 
situatie bij VV repliceerde Paul dat VV voor haar 
acties in eerste instantie verantwoording moet 
afleggen bij Sport Vlaanderen, en niet bij FVWB 
of VB. Paul verduidelijkt dat VB ’enkel een koepel 
is die door de twee vleugels werd opgezet met 
enkel als doel de internationale relaties te 
verzorgen’. De statuten van VB stellen trouwens 
dat de executives van VB geen functies mogen 
bekleden in de vleugels. Denis en Guy 
antwoorden daarop dat VB veel meer is dan dat, 
omdat het de twee vleugels FVWB en VV leert 
samenwerken.  Het publiek interpelleert VB en 
FVWB over de situatie bij VV. De positie van 
Volley Belgium beperken tot een juridisch regeltje 
uit de statuten houdt geen rekening met de geest 
van de opzet van de organisatie binnen de 
federatie. 
 
Paul schets de situatie: 

• VV was tot enkele jaren geleden een 
gezonde organisatie; 

• De laatste jaren veranderde dat; 

• De RvB en de AV van VV reageerden 
niet tijdig, ondanks de waarschuwingen 
van toenmalig financieel directeur Luc 
Declercq; 

• Bij zijn aantreden in 2022 constateerde 
Johan de slechte situatie. Door Volley 
Vlaanderen werd begin 2023 een audit 
besteld (Moore) van haar werking en 
organisatie. 

• De aanbevelingen van die audit werden 
in een stappenplan gegoten en met de 
uitvoering ervan werd begonnen onder 
de coördinatie van Frank Desmet. De 
aanbevelingen omvatten o.a. het 
volgende; 
o Hervorming van de AV (vandaag te 

sterk gecontroleerd door de RvB) 
o Hervorming van de RvB (meer 

expertise, minder ‘provinciaal’) 
o Aanstelling van 1 directeur-generaal 
o Efficiëntere en goedkopere 

boekhouding  
o Een evenwicht zoeken nav de 

impact van (topvolley) events op 
Volley Vlaanderen, zowel financieel 
als qua belasting van de 
medewerkers 

• De vacature voor een nieuwe DG werd 
gelanceerd. De vergoeding zal in lijn 
moeten liggen met andere federaties.  

Volley Vlaanderen n'a jamais été discutée au 
préalable au sein de la fédération belge de volley-
ball, et qu'il n'y a jamais eu d'évaluation proactive 
des conséquences probables de telles décisions. 
Cela aurait certainement permis de limiter les 
conséquences négatives de cette décision. 

 
A la question de Pascal de clarifier la situation 
au VV, Paul a répondu que le VV est avant tout 
responsable de ses actions devant Sport 
Vlaanderen, et non devant la FVWB ou le VB. 
Paul a précisé que VB n'est "qu'un parapluie 
mis en place par les deux ailes dans le seul but 
de s'occuper des relations internationales". En 
fait, les statuts du VB stipulent que les cadres 
du VB ne sont pas autorisés à occuper des 
postes au sein des ailes. Denis et Guy 
répondent que le VB est bien plus que cela car 
il apprend aux deux ailes FVWB et VV à 
travailler ensemble.  Le public interroge VB et la 
FVWB sur la situation à VV. Limiter la position 
de Volley Belgium à une règle légale des 
statuts ne tient pas compte de l'esprit de 
l'organisation au sein de la fédération. 

 
 
Paul décrit la situation : 

• VV était une organisation saine jusqu'à il y a 
quelques années ; 

• Ces dernières années, la situation a changé ; 

• Le CA et l'AG de la VV n'ont pas réagi à 
temps, malgré les avertissements du directeur 
financier de l'époque, Luc Declercq ; 
 

• Lorsqu'il a pris ses fonctions en 2022, Johan a 
constaté la mauvaise situation. Début 2023, 
Volley Vlaanderen a demandé un audit sur 
son fonctionnement et son organisation  
(Moore). 

• Les recommandations de cet audit ont été 
intégrées dans un plan par étapes et leur 
mise en œuvre a débuté sous la 
coordination de Frank Desmet. Les 
recommandations comprenaient les 
éléments suivants 
o Réforme de l'AG (aujourd'hui trop 

contrôlée par le CA) 
o Réforme du CA (plus d'expertise, moins 

"provincial") 
o Nomination d'un directeur général 
o Une comptabilité plus efficace et moins 

coûteuse  
o Trouver un équilibre suite à l'impact des 

événements (topvolley) sur Volley 
Vlaanderen, tant sur le plan financier 
qu'en termes de charge pour les 
employés 

• La vacance pour un nouveau DG a été 
lancée. La rémunération devra s'aligner sur 
celle des autres fédérations.  
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• Geert De Dobbeleer mocht à priori 
solliciteren ten persoonlijke titel, maar de 
samenwerking met zijn dienstverlenend 
bedrijf diende heronderhandeld te 
worden.   Hiertoe werden gesprekken 
gepland en de overeenkomst werd met 
respect voor de contractuele 
opzegtermijn op 31/08 opgezegd, wat 
leidde tot een conflict en 
vertrouwensbreuk met de RvB. 

• Als reactie hierop voerde een deel van het 
personeel een protestactie. Intussen 
belegde de RvB een meeting met het 
personeel (dat al op 01/06 geïnformeerd 
was over de inhoud van de audit).  

• De opstellers van de audit stellen zich 
vragen bij de functie van secretaris-
generaal.  Als reactie daarop en zonder de 
beslissingen van de RvB terzake af te 
wachten nam Willy Corbeel op 1 
september ontslag.   

• Wat meebrengt dat momenteel Volley 
Vlaanderen niet meer beschikt over een 
voorzitter sinds einde 2022, niet beschikt 
over een algemeen directeur in functie, 
niet meer beschikt over een secretaris-
generaal en werkt met een 
topsportcoordinator die op pensioen gaat 
in april 2024 en nog niet vervangen werd. 
Dit verklaart de ongerustheid bij het 
bestuur van Volley Belgium.  

 
Denis betreurt de imagoschade van het 
volleybal in België door deze zaak.  Het 
bruuske vertrek van een gelauwerd en erkend 
persoon die het Belgisch volleybal liet groeien 
sinds 2010, de zwakke communicatie en totaal 
gebrek aan overleg vanuit Volley Vlaanderen 
met de rest van de volleybalfamilie en het open 
conflict tussen RvB Volley Vlaanderen en zijn 
personeel riskeert een negatief effect bij grote 
sponsors, treedt Pascal hem bij. Guy bevestigt 
dat de nationale stakeholders in die richting ook 
communiceerden. 
 
Paul besluit dat deze pijnlijke fase noodzakelijk 
is om het failliet van VV af te wenden, en te 
voorkomen dat VV onder curatele van Sport 
Vlaanderen (die meer dan 50% van het budget 
subsidieert) wordt geplaatst. 

 
Guy brengt daarop de door Volley Belgium 
eerder toegekende of verkregen mandaten van 
Geert ter sprake: 

• Onderhandelaar namens Volley 
Belgium in het dossier Hypercube en 
Beneliga; 

• Beheerder bij CEV; 

• Beheerder bij FIVB. 
 De RvB bevestigt deze mandaten. 

• Geert De Dobbeleer a été autorisé à poser 
sa candidature à titre personnel, mais la 
coopération avec sa société de services 
devrait être renégociée.   À cette fin, des 
pourparlers ont été organisés et l'accord a 
été résilié dans le respect du délai de 
préavis contractuel le 31 août, ce qui a 
entraîné un conflit et une rupture de 
confiance avec le conseil d'administration. 
 

• En réaction, une partie du personnel a 
organisé une manifestation. Entre-temps, le 
CA avait convoqué une réunion avec le 
personnel (qui avait déjà été informé du 
contenu de l'audit le 01/06). 

• Les rédacteurs de l'audit remettent en 
cause le poste de secrétaire général.  En 
réponse, et sans attendre les décisions du 
CA à ce sujet, Willy Corbeel a démissionné 
le 1er septembre.   
 

• Ce qui signifie qu'actuellement Volley 
Vlaanderen n'a plus de président depuis fin 
2022, n'a plus de directeur général en 
fonction, n'a plus de secrétaire général et 
travaille avec un coordinateur Topvolley 
qui prendra sa retraite en avril 2024 et qui 
n'a pas encore été remplacé. Ceci explique 
le malaise au sein du conseil 
d'administration de Volley Belgium.  

 
 

Denis regrette l'atteinte à l'image du volleyball 
en Belgique causée par cette affaire.  Le départ 
abrupt d'une personne louée et reconnue qui a 
fait grandir le volley-ball belge depuis 2010, la 
faible communication et l'absence totale de 
concertation de Volley Vlaanderen avec le reste 
de la famille du volley-ball et le conflit ouvert 
entre le CA Volley Vlaanderen et son staff 
risque d'avoir un effet négatif auprès des 
principaux sponsors, Pascal se joint à lui. Guy 
confirme que les acteurs nationaux ont 
également communiqué dans ce sens. 

 
Paul conclue que cette phase douloureuse est 
nécessaire pour éviter la faillite de VV, et pour 
éviter que VV ne soit placé sous le séquestre 
de Sport Vlaanderen (qui subventionne plus de 
50% du budget). 

 
Guy évoque ensuite les mandats de Geert 
précédemment octroyés ou obtenus par Volley 
Belgium : 

• Négociateur pour le compte de Volley 
Belgium dans le dossier Hypercube et 
Beneliga ; 

• Administrateur à la CEV ; 

• Administrateur à la FIVB. 
 Le CA confirme ces mandats. 
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2.2. In kader van het niet promoveren naar 1e 
nationale van hun team stelde Volley Guibertin 
een procedure in bij een Franstalige burgerlijke 
rechtbank in plaats van de eigen reglementen bij 
Volley Belgium te volgen (art. 26§1).  Dit laten 
doorgaan zonder sanctie vanuit de raad van 
bestuur/ algemene vergadering is een precedent 
waardoor onze interne juridische werking zwaar 
geschaad werd en waartegen duidelijk moet 
opgetreden worden. 
 
Paul verwijst naar het artikel 26 van het juridisch 
reglement dat stelt ‘§1. Een lid of een club welke 
een gerechtelijke procedure inspant tegen een 
orgaan, een club of een lid van Volley Belgium 
vzw zonder eerst de voorziene reglementaire 
juridische procedures van Volley Belgium vzw te 
hebben uitgeput, kan door de eerstvolgende 
algemene vergadering van Volley Belgium vzw 
worden geschrapt. Het voorstel tot schrapping 
wordt voorgedragen door de raad van bestuur 
van Volley Belgium vzw.’ Na discussie besloot 
het bestuur dit artikel niet toe te passen, maar te 
voorzien in de mogelijkheid van een 
afschrikwekkende boete in de toekomst. Het 
bestuur zal een ontwerp van artikel voorbereiden 
voor de volgende AV.  Met betrekking tot het 
huidige dossier zal Volley Belgium een 
reprimande sturen naar Guibertin en een 
waarschuwing publiceren op de website om 
andere clubs te wijzen op de foute aanpak, met 
als doel deze slechte praktijken te vermijden. 
 

2.3. Toegangsprijzen voor wedstrijden behoren tot de 
bevoegdheid van de clubs. Van de liga’s kan 
worden verwacht dat zij hierin een coördinerende 
rol spelen. 
 

2.4. De lijst wedstrijdcommissarissen voor het 
seizoen 2023-2024 is als volgt 
 

COCQUYT DIRK VV 

CORBEEL WILLY VV 

DEHUT MICHEL FVWB 

DESMET FRANK VV 

DIDEMBOURG CHRISTIAN FVWB 

LAGAE PAUL VV 

VAN RIET JOHAN VV 

VAN SPEYBROUCK PETER VV 

DOMINIQUE RETERRE FVWB 

RESERVEN   
JUWET GUY VB 

KRIESCHER CLAUDE VB 
 

De nieuwe lijst CEV-supervisors wordt in mei 
2024 bepaald. 

2.2. Dans le cadre de la non-promotion en 1ère 
nationale de son équipe, Volley Guibertin a 
entamé une procédure devant un tribunal civil 
francophone au lieu de suivre le règlement propre 
à Volley Belgium (art. 26§1).  Permettre que cela 
continue sans sanction du conseil 
d'administration / de l'assemblée générale serait 
un précédent qui pourra gravement endommager 
notre fonctionnement juridique interne et il faut 
donc clairement agir contre cela. 

 
Paul se réfère à l'article 26 du règlement juridique, 
qui stipule que "§1. Un membre ou un club 
engageant une procédure judiciaire à l’encontre 
d’un organe, un club ou un membre de Volley 
Belgium asbl sans avoir préalablement épuisé 
toutes les procédures juridiques règlementaires 
prévues par Volley Belgium asbl peut être exclu 
lors de l’assemblée générale suivante de Volley 
Belgium asbl. La proposition d’exclusion est 
soumise par le conseil d’administration de Volley 
Belgium asbl." Le conseil d’administration, après 
discussion, a souhaité ne pas appliquer cet article 
mais de prévoir à l’avenir aussi la possibilité d’une 
amende dissuasive. Le CA préparera une 
proposition d’article pour la prochaine AG.  Dans 
l’immédiat, Volley Belgium enverra un courrier à 
Guibertin avec une mise en garde et publiera un 
avertissement sur le site pour avertir les autres 
clubs de la démarche, le but étant d’éviter ces 
mauvaises pratiques.  
 

 
2.3. Les droits d'entrée pour les matches relèvent de la 

compétence des clubs. On peut attendre des 
ligues qu'elles jouent un rôle de coordination à cet 
égard. 

 
2.4. La liste des commissaires de match pour la saison 

2023-2024 est la suivante 
 

COCQUYT DIRK VV 

CORBEEL WILLY VV 

DEHUT MICHEL FVWB 

DESMET FRANK VV 

DIDEMBOURG CHRISTIAN FVWB 

LAGAE PAUL VV 

VAN RIET JOHAN VV 

VAN SPEYBROUCK PETER VV 

DOMINIQUE RETERRE FVWB 

RESERVES   
JUWET GUY VB 

KRIESCHER CLAUDE VB 
 

La nouvelle liste des superviseurs du CEV sera 
établie en mai 2024. 



 

7 
 

 
2.5.  Spelers van een nationaal team (van welke 

federatie dan ook) mogen van de FIVB pas 
deelnemen aan matchen van nationale 
competities vanaf 6 oktober (dames) of 20 
oktober (heren). Willen zij voordien al meespelen 
in competitiewedstrijden dan dienen deze spelers 
daartoe expliciet hun toestemming te geven.  Het 
secretariaat VB stelt een ontwerpdocument op 
voor de betrokken spelers.  

 
2.6. Het dossier ‘Venezuela’ evolueert: 

 

• De stad Leuven heeft het hotel betaald, en 
wordt zo de facto de nieuwe schuldeiser; 

• Door het blijvend aandringen en de 
onderhandelingen met de Zuid-Amerikaanse 
confederatie door Geert Dedobbeleer en 
Guy Juwet heeft deze zich geëngageerd om 
met Venezuela te onderhandelen. De 
Venezolaanse federatie zal niet deelnemen 
aan de competities onder eigen vlag tot de 
schulden van deze federatie geregeld zijn. 
Dit is een rechtstreeks gevolg van de zeer 
moeilijke economische en financiële situatie 
van Venezuela. 

 
Volgende vergadering  
 

• RvB: do 19/10 – 19u30, EVC 

 
2.5.  Les joueurs d'une équipe nationale (de n'importe 

quelle fédération) ne sont autorisés par la FIVB à 
participer aux matches des compétitions 
nationales qu'à partir du 6 octobre (dames) ou du 
20 octobre (hommes). S'ils souhaitent participer à 
des matches de ligue avant cette date, ces 
joueurs doivent donner leur accord explicite.  Le 
secrétariat du VB établira un projet de document 
pour les joueurs concernés.  

 
2.6. Le dossier "Venezuela" évolue : 
 

• La ville de Louvain a payé l'hôtel, devenant de 
facto le nouveau créancier ; 

• Suite à l'insistance et aux négociations 
continues de Geert Dedobbeleer et Guy 
Juwet avec la confédération sud-américaine, 
cette dernière s'est engagée à négocier avec 
le Venezuela. La fédération vénézuélienne 
ne pourra pas participer aux compétitions 
sous son propre drapeau tant que ses dettes 
ne seront pas réglées. Il s'agit d'une 
conséquence directe de la situation 
économique et financière très difficile du 
Venezuela. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : jeudi 19/10 - 19h30, EVC 
 

 
Verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER  


